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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Milyen lépéseket tesz a Kormány a gyermekvédelmi rendszer 
megbízható működésének biztosítása érdekében?" 

    



Tisztelt Miniszter Úr! 

Mi, a Fidesz-KDNP frakciószövetség képviselői, az elmúlt évtizedek során számtalan 
alkalommal megfogalmaztuk már itt az Országgyűlésben, hogy álláspontunk szerint minden 
létező bűnök közül a kiskorúak sérelmére elkövetett szexuális bűncselekmények a 
legundorítóbb, bestiális cselekmények, hiszen szinte minden esetben védekezésre képtelen 
kisgyermek az áldozat, kinek az élete alapjaiban változik meg az őt ért lelki megrázkódtatás, 
trauma hatására. 

A Fidesz-KDNP frakciószövetségnek és a Kormánynak minden lehetséges eszközt meg kell 
ragadnia, hogy a korábbi években történt számos intézkedésen és jogszabálymódosításon túl, 
további lépéseket téve, a lehető legbiztonságosabb körülményeket teremtsünk meg 
gyermekeink számára azzal, hogy megelőzzük az ilyen bűncselekmények megvalósulását, 
illetve azzal, hogy a pedofil bűncselekményt elkövető személyeket a lehető legtöbb időre 
börtönbe zárjuk. 

A gyermekek magasabb szintű védelmének biztosítása érdekében minden lehetőséget meg kell 
vizsgálnunk, mely munka során a rendszer működésének alapoktól történő átvilágítása 
szükséges. Ha visszatekintünk arra, hogy 2010 óta hány alkalommal nyújtottunk be és 
fogadtunk el olyan javaslatot, melyek a gyermekvédelmi rendszer erősítését és működésének 
hatékonyabbá tételét szolgálták, jól láthatóak az elért eredmények, illetve frakciószövetségünk 
e terület iránt érzett elhivatottsága. 

Az ezirányú elhivatottság ugyanakkor nem mondható el minden országgyűlésben helyet foglaló 
képviselőcsoportról, hisz vannak, akik nem hogy nem tettek semmit a gyermekek védelme 
érdekében, de a mi cselekvésünket is minden lehetséges módon akadályozni próbálták. 
Amennyiben a baloldali képviselőkön múlna, akkor jelenleg nem működhetne a pedofil 
nyilvántartás, így nem nézhetnék meg a szülők egy online adatbázisban, hogy a gyermekükkel 
foglalkozó személyt elítélték-e korábban gyermekek sérelmére elkövetett szexuális 
bűncselekmény miatt; nem lennének biztosítva a gyermekek sérelmére elkövetett súlyos 
szexuális bűncselekményekre vonatkozó legszigorúbb elévülési szabályok; ahogyan a 
gyermekpornográfia elkövetőivel szembeni súlyosabb szankciókat sem támogatták 
szavazatukkal. 

A baloldal érdektelensége és fanyalgó hozzáállása ellenére is mindent meg kell tennünk annak 
érdekében, hogy a gyermekek és az értük aggódó szülők a lehető legmagasabb fokú 
biztonságban élhessék mindennapjaikat, s ne kelljen aggódniuk azon, hogy valami szörnyűség 
történik velük. A Kormány eddig minden alkalommal biztosította a szakértői látásmódot az e 
területet érintő javaslatokról folytatott parlamenti viták során is, mely közös gondolkodás 
eredményes folytatása minden, józanul és tényszerűen gondolkodó magyar ember számára 
kiemelt fontossággal kell, hogy bírjon. 

Az elhangzottak tükrében tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, milyen lépéseket tesz a 
Kormány a gyermekvédelmi intézményrendszer megbízható működésének biztosítása 
érdekében? 

Várom megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2024. március 12. 

Tisztelettel: 
Dr. Selmeczi Gabriella 
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